
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. april 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 594
I forlængelse af ministerens svar af 19. april 2012 på alm. del – spørgsmål
474 bedes ministeren oplyse, hvor mange danskere, der har gjort brug af Bo-
ligJobordningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Peder-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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